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OSNOVNA ŠKOLA TITUŠA BREZOVAČKOG  

ŠPANSKO 1 – ZAGREB 

KLASA: 007-02/24-01/01 

URBROJ: 251-185/24-18 

Zagreb, 29.8.2024. 

ZAPISNIK 

 36. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Tituša Brezovačkog, održane 29. kolovoza 2024. s 

početkom u 14:00 sati. 

Zapisnik vodi Hrvoje Fabrični. 

Prisutni članovi Školskog odbora: 

1. Snježana Zadravec - predsjednica Školskog odbora 

2. Marcello Milovac 

3. Sanja Martinko 

4. Andrea Eberling Brkljačić 

5. Maja Vukmanić Rajter 

Odsutni članovi Školskog odbora: Melita Vuk, Daria Žunić 

Ostali sudionici: ravnateljica Mirjana Torer, mag.prim.educ, tajnik škole Hrvoje Fabrični 

 

Predsjednica Školskog odbora otvara sjednicu, utvrđuje kvorum Školskog odbora te pita ima li izmjena 

i dopuna dnevnog reda koji je poslan e- poštom 

Članovi su jednoglasno prihvatili Dnevni red koji glasi 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika 35. Sjednice  

2. Radni odnosi  

3. Usvajanje pročišćenog teksta Statuta OŠ Tituša Brezovačkog  

4. Prijedlog Pravilnika o sistematizaciji radnih mjesta 

5. Prijedlog Pravilnika o provođenju postupka jednostavne nabave  

6. Dopuna Plana nabave   

7. Razno 

Ad 1) Usvajanje Zapisnika 35. sjednice Školskog odbora 

ZAKLJUČAK: Članovi Školskog odbora jednoglasno su usvojili Zapisnik 35. sjednice Školskog 

odbora. 

Ad 2)  Radni odnosi 

ZAKLJUČAK:  Članovi Školskog odbora su jednoglasno prihvatili predložene anekse ugovora o 

radu zbog organizacijskih promjena, predložene kandidate za pomoćnike u nastavi s kojima će 

biti sklopljeni ugovori o radu te sporazum o prestanku s radnikom kojem prestaje radni odnos. 

Ad 3) Usvajanje pročišćenog teksta Statuta OŠ Tituša Brezovačkog 

Zaključak: Članovi su jednoglasno usvojili pročišćeni tekst Statuta OŠ Tituša Brezovačkog. 

Ad 4) Prijedlog Pravilnika o sistematizaciji radnih mjesta  
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Zaključak: Članovi su jednoglasno usvojili predloženi Pravilnik o sistematizaciji radnih mjesta.  

Ad 5) Prijedlog Pravilnika o provođenju postupka jednostavne nabave  

Zaključak: Članovi su jednoglasno usvojili prijedlog Pravilnika o provođenju postupka 

jednostavne nabave.  

Ad 6) Dopuna Plana nabave  

Zaključak: Članovi Školskog odbora su jednoglasno prihvatili dopunu Plana nabave i predloženi 

subjekt za nabavu i radove na ugradnji pumpe za vodu na sportskom igralištu.  

Ad 7) Razno  

 

   Zapisničar:                                                                                     Predsjednica Školskog odbora: 

 

 Hrvoje Fabrični                                M.P.                               Snježana Zadravec 


